
Baldissoni: Żadne ewentualne rozwiązanie nie jest optymalne
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Jednym z głównych tematów mediów w ostatnich dniach, jest sprawa

spotkania Roma-Napoli, który ma być docelowo rozegrany po przerwie na

mecze reprezentacji narodowych. Stanowisko Romy przedstawił w krótkim

wywiadzie dla Sky Sport, Dyrektor Generalny Romy, Mauro Baldissoni.

 

Roma - Napoli?

- Wolimy szanować kalendarz, który jest niepodważalny. Jeśli będą wymogi ze

strony porządku publicznego, niezależne od drużyn i Prefekt zdecyduje, aby nie

rozgrywać meczu w tym dniu, wówczas rozważymy różne opcje, którymi są

przesunięcie na wcześniej, odwrócenie boisk lub przełożenie na później. Wszystkie

te rozwiązania mają wady i zalety i żadne nie jest optymalna dla nas. Poczekamy i

zobaczymy czy będzie koniecznym brać je pod uwagę. Nie zdecyduje ani Roma, ani

Napoli, ani liga, zdecyduje jedynie Prefekt. Każde rozwiązanie, powtarzam, ma

przeciwwskazania: brak gry przez trzy tygodnie nie jest przyjemny, rozgrywanie

trzech meczów poza domem nie jest przyjemne i nie jest optymalną gra w piątek z

graczami, którzy wracają z występów w reprezentacjach.

 

Garcia i telefony komórkowe?

- Wysłaliśmy wniosek do ligi, aby poznać najbardziej optymalne rozwiązanie, gdyż

ogranicza się w ten sposób rozmawianie między personelem technicznym.
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